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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2016/17:110 Snabbspår för utlandsfödda akademiker

På regeringens webbplats står följande att läsa: ”Samhällsvetare, inklusive 
ekonomer och jurister, utgjorde i mars 2016 den största akademikergruppen i 
etableringsuppdraget hos Arbetsförmedlingen. För att ta tillvara 
utlandsutbildade akademikers kompetens på svensk arbetsmarknad och för att 
de ska få en anställning som går i linje med deras utbildning och erfarenhet ser 
arbetsmarknadens parter ett behov av att inrätta ett snabbspår för dem med 
akademisk utbildning inom samhällsvetarområdet.” (sidan upplagd den 3 juni 
2016). Ambitionen med kompletteringsutbildning för akademiker med utländsk 
examen är rätt och riktig, men samtidigt är det viktigt att regeringen är 
realistisk och ser till verkligheten och de erfarenheter som finns. Det gäller till 
exempel kompletterande utbildning för utlandsfödda jurister, vars 
hittillsvarande utbildningsanordnare har lagt ned utbildningarna.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Helene Hellmark 
Knutsson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att det så kallade snabbspåret ska bli 
just ett snabbspår för utländska samhällsvetare att även få svensk behörighet?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-10-14
Besvaras senast
2016-10-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


